
 1

P R O T O K Ó Ł N R LXXV/ 2024 
z  Sesji Rady Gminy Kadzidło 

która odbyła się w dniu 29 kwietnia 2024 roku o godz. 1000 
w Centrum Kultury Kurpiowskiej w Kadzidle 

 
Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy – radna Barbara Bączek. 
Na stan rady (15 radnych), obecnych było 15 radnych.  
 
Porządek obrad sesji: 
 

1. Otwarcie obrad. 
2. Wybór sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LXXIV Sesji Rady Gminy. 
4. Wprowadzenie zmian do porządku obrad. 
5. Debata nad „Raportem o stanie Gminy Kadzidło”. 
6. Podjęcie uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kadzidło na lata 2024-2033; 

b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kadzidło na rok 2024; 
c) w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kadzidło wotum zaufania; 
d) w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 

Kadzidło wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 rok; 
e) w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kadzidło za 2023 rok; 
f) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kadzidło w 2024 r.; 
g) w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Kadzidło ; 
h) w sprawie zlecenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przeprowadzenia 

postępowania wyjaśniającego dotyczącego zasadności złożonej skargi                         
na niekonstytucyjne rozpatrzenie wniosków z dnia 08.02.2024 r. skierowaną                          
do kolegialnych organów władzy publicznej; 

i) w sprawie rozpatrzenia petycji; 
j) w sprawie oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Kadzidło oraz miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego na terenie gminy; 

k) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej; 
l) w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie obrębu Kuczyńskie. 

7. Sprawozdanie Wójta o pracach w okresie międzysesyjnym. 
8. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
9. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy Kadzidło za I kwartał 2024 roku. 
10. Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się w dniu                         

26 marca 2024 roku w Zespole Placówek Oświatowych w Dylewie. 
11. Sprawy różne. 
12. Zakończenie obrad sesji. 
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Pkt 1. 
 

 Przewodnicząca dokonała otwarcia obrad LXXV Sesji Rady Gminy w Kadzidle. 
Rozpoczęła pod przywitania wszystkich gości: Ks. Proboszcza Parafii Kadzidło Ryszarda 
Kłosińskiego, Proboszcza Parafii Czarnia Ks Jana Wróbel, następnie dyrektorów szkół Panią 
Halinę Prusaczyk Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych w Kadzidle, Panią Hannę 
Politowską Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowych w Dylewie, Pana Józefa Kojtka 
Dyrektora Szkoły Podstawowej w Chudku, Panią Magdalenę Kubeł Dyrektor Szkoły 
Podstawowej w Wachu, Panią Ewę Abramczyk Dyrektor Szkoły Podstawowej w Jazgarce, 
Panią Ewę Płoska Dyrektor Gminnego Żłobka w Kadzidle, Panią Beatę Nalewajk Dyrektor 
Gminnego Przedszkola w Kadzidle, następnie Panią Małgorzatę Napiórkowską Dyrektor 
Gminnej Biblioteki Publicznej w Kadzidle, Pana Grzegorza Parzycha Dyrektora Centrum 
Kultury Kurpiowskiej w Kadzidle, Panią Mariolę Bednarczyk Kierownika Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Kadzidle, Pana Wiesława Chrostka Dyrektora Zespołu Obsługi Szkół i 
Przedszkola w Kadzidle, następnie sołtysów z kadencji 2018-2024, Komendanta OSP Pana 
Zdzisława Parzycha oraz przedstawicieli Ochotniczej Straży Pożarnej Gminy Kadzidło.  
Powitała gospodarza Gminy Kadzidło Wójta Pana Dariusza Łukaszewskiego, radnych, 
sołtysów oraz wszystkich pozostałych gości zgromadzonych na dzisiejszej sesji.  
Przewodnicząca stwierdziła stan kworum, co pozwala na prawomocne obrady                                  
i podejmowanie uchwał w sprawach. 
Listę obecności radnych stanowi załączniki nr 1,  listę obecności sołtysów stanowi      
załącznik nr 2, natomiast listę zaproszonych gości stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu. 
 

Pkt 2. 
 

Przewodnicząca zwróciła się do rady o zgłaszanie kandydatów na sekretarza 
dzisiejszych obrad. 
Na sekretarza obrad przewodnicząca zgłosiła radną Katarzynę Pawłowską, która wyraziła 
zgodę. 
Innych kandydatur nie zgłoszono. 
Przewodnicząca poinformowała, że na dzisiejszej sesji zostanie przeprowadzone głosowanie 
imienne  z uwagi na zmianę miejsca przeprowadzenia obrad. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie, kto jest za tym, żeby na sekretarza 
dzisiejszych obrad wybrać radną Katarzynę Pawłowską. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 
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lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.         
Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania rada jednogłośnie wybrała                             
na sekretarza dzisiejszych obrad – radną Katarzynę Pawłowską. 
 

Pkt. 3. 
 

Przewodnicząca przystąpiła do kolejnego punktu porządku obrad sesji tj. przyjęcie 
protokołu z   LXXIV Sesji Rady Gminy.  
Uwag do protokołu nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z  LXXIV  Sesji Rady 
Gminy Kadzidło. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 
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lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z LXXIV Sesji Rady Gminy został przez radę 
przyjęty jednogłośnie.  

 
Pkt 4 

 
Porządek obrad sesji radni otrzymali.  

Przewodnicząca zwróciła się do rady o zgłaszanie uwag do porządku obrad. 
Przewodnicząca wnioskowała nad wprowadzeniem do porządku obrad sesji punktu                

6 m) tj. uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LIX/482/2023 Rady Gminy Kadzidło z dnia                       
25 stycznia 2023 roku w sprawie utworzenia Żłobka Gminnego w Kadzidle i nadania mu 
statutu. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie, kto jest za wprowadzeniem do porządku 
obrad sesji punktu 6 m), czyli uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LIX/482/2023 Rady 
Gminy Kadzidło z dnia 25 stycznia 2023 roku w sprawie utworzenia Żłobka Gminnego                           
w Kadzidle  i nadania mu statutu?  
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 
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Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.  

Przewodnicząca wnioskowała nad wprowadzeniem do porządku obrad sesji                                    
punktu 12 tj. Podsumowanie Kadencji 2018-2024. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie, kto jest za wprowadzeniem do porządku 
obrad sesji punktu 12 tj. Podsumowanie Kadencji 2018-2024. 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”.  
Więcej uwag do porządku obrad sesji nie wniesiono. 
Wobec powyższego przewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad sesji został przez radę 
przyjęty jednogłośnie i Rada Gminy będzie obradowała na LXXV Sesji według niżej 
przedstawionego porządku obrad: 
 
Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie obrad. 
2. Wybór sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z LXXIV Sesji Rady Gminy. 
4. Wprowadzenie zmian do porządku obrad. 
5. Debata nad „Raportem o stanie Gminy Kadzidło”. 
6. Podjęcie uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kadzidło na lata 2024-2033; 

b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kadzidło na rok 2024; 
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c) w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kadzidło wotum zaufania; 
d) w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 

Kadzidło wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 rok; 
e) w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kadzidło za 2023 rok; 
f) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi                              

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kadzidło                                   
w 2024 r.; 

g) w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Kadzidło ; 
h) w sprawie zlecenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przeprowadzenia 

postępowania wyjaśniającego dotyczącego zasadności złożonej skargi                                 
na niekonstytucyjne rozpatrzenie wniosków z dnia 08.02.2024 r. 
skierowanej  do kolegialnych organów władzy publicznej; 

i) w sprawie rozpatrzenia petycji; 
j) w sprawie oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Kadzidło oraz miejscowych 
planów zagospodarowania przestrzennego na terenie gminy; 

k) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej; 
l) w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie obrębu Kuczyńskie; 
m) w sprawie zmiany Uchwały Nr LIX/482/2023 Rady Gminy Kadzidło z dnia                       

25 stycznia 2023 roku w sprawie utworzenia Żłobka Gminnego w Kadzidle                          
i nadania mu statutu. 

7. Sprawozdanie Wójta o pracach w okresie międzysesyjnym. 
8. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy o działaniach podejmowanych                     

w okresie międzysesyjnym. 
9. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy Kadzidło za I kwartał 2024 

roku. 
10. Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się w dniu                    

26 marca 2024 roku w Zespole Placówek Oświatowych w Dylewie. 
11. Sprawy różne. 
12. Podsumowanie Kadencji 2018-2024. 
13. Zakończenie obrad sesji.   

 
Pkt 5. 

 
 Przewodnicząca przystąpiła do kolejnego punktu porządku obrad sesji tj. Debata nad 

”Raportem o stanie Gminy Kadzidło”. Raport stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu.  
Następnie zapytała, czy są jakieś uwagi i wnioski do raportu mówiąc „Otwieram debatę”. 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 
Pkt 6. 

 
Przewodnicząca przystąpiła do punktu 6, tj.  podjęcie uchwał: 
 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kadzidło na lata 2024-2033; 
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Projekt uchwały radni otrzymali. Przewodnicząca dodała, że sesja została poprzedzona 
posiedzeniem Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy na której wszystkie projekty uchwał zostały 
szczegółowo omówione  i pozytywnie zaopiniowane.  

Przewodnicząca zapytała, czy są jakieś pytania do powyższej uchwały? 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LXXV/638/2024 – zmieniająca uchwałę                         
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kadzidło na lata 2024-2033, została 
przez radę podjęta jednogłośnie w brzmieniu stanowiącym załącznik 5  do niniejszego 
protokołu. 
 

b) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kadzidło na rok 2024; 
 

Projekt uchwały radni otrzymali.  
Przewodnicząca zapytała, czy są jakieś pytania do powyższej uchwały? 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  
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lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LXXV/639/2024 – w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej Gminy Kadzidło na rok 2024, została przez radę podjęta jednogłośnie                          
w brzmieniu stanowiącym załącznik 6  do niniejszego protokołu. 
 

c) w  sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kadzidło wotum zaufania; 
 

Projekt uchwały radni otrzymali.   
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie udzielenia 
Wójtowi Gminy Kadzidło wotum zaufania. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław przeciw 

4. Duszak                Justyna Marta przeciw 

5. Florek                      Roman za 
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lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł przeciw 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
Wyniki głosowania: 12 głosów – „za”, 3 głosy – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LXXV/640/2024 – w sprawie udzielenia 
Wójtowi Gminy Kadzidło wotum zaufania, została przez radę podjęta większością głosów                          
w brzmieniu stanowiącym załącznik 7  do niniejszego protokołu. 
 

d) w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 
Kadzidło wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 rok; 

 
Projekt uchwały radni otrzymali.  

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 
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lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LXXV/641/2024 – w sprawie rozpatrzenia                         
i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Kadzidło wraz ze sprawozdaniem                      
z wykonania budżetu za 2023 rok, została przez radę podjęta jednogłośnie w brzmieniu 
stanowiącym załącznik 8  do niniejszego protokołu. 
 

e) w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kadzidło za 2023 rok; 
 

Projekt uchwały radni otrzymali. 
Przewodnicząca zwróciła się do Sekretarz Obrad Pani Katarzyny Pawłowskiej z prośbą                         

o odczytanie Wniosku  Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kadzidło z dnia 18 kwietnia 2024 
roku, który stanowi załącznik nr 9a do niniejszego protokołu oraz opinii Uchwały                           
Nr 3.f.1/25/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 
24 kwietnia 2024 roku w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Kadzidło w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2023 rok, który stanowi 
załącznik nr 9b do niniejszego protokołu. Sekretarz Obrad Pani Katarzyna Pawłowska 
odczytała treść Wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kadzidło z dnia 18 kwietnia 2024 
roku, która pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie finansowe, sprawozdanie z wykonania 
budżetu gminy Kadzidło za 2023 rok oraz informację o stanie mienia komunalnego Gminy 
Kadzidło, a także pozytywną opinię Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Warszawie tj. Uchwałę Nr 3.f.1/25/2024 z dnia 24 kwietnia 2024 roku w sprawie wydania 
opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kadzidło w sprawie udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy za 2023 rok.  
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia uchwały w sprawie udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Kadzidło za 2023 rok. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław przeciw 

4. Duszak                Justyna Marta przeciw 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 
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lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł przeciw 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
Wyniki głosowania: 12 głosów – „za”, 3 głosy – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LXXV/642/2023 – w sprawie udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Kadzidło za 2023 rok została przez radę podjęta 
większością głosów w brzmieniu stanowiącym załącznik 9  do niniejszego protokołu. 

Pan Wójt Dariusz Łukaszewski podziękował radnym za podjęcie powyższej uchwały.  
Wójta nagrodzono gorącymi brawami.  

  
f) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Kadzidło w 2024 r.; 
 

Projekt uchwały radni otrzymali.  
Przewodnicząca zapytała, czy są jakieś pytania do powyższej uchwały? 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 
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lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LXXV/643/2024 – w sprawie przyjęcia 
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Kadzidło w 2024 r., została przez radę podjęta jednogłośnie                      
w brzmieniu stanowiącym załącznik 10  do niniejszego protokołu. 
 

g) w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Kadzidło; 
 

Projekt uchwały radni otrzymali.  
Przewodnicząca zapytała, czy są jakieś pytania do powyższej uchwały? 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały. 
 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 
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Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LXXV/644/2024 – w sprawie przyjęcia oceny 
zasobów pomocy społecznej Gminy Kadzidło, została przez radę podjęta jednogłośnie                    
w brzmieniu stanowiącym załącznik 11  do niniejszego protokołu. 
 

h) w sprawie zlecenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przeprowadzenia 
postępowania wyjaśniającego dotyczącego zasadności złożonej skargi na 
niekonstytucyjne rozpatrzenie wniosków z dnia 08.02.2024 r. skierowaną 
do kolegialnych organów władzy publicznej; 

 
 

Projekt uchwały radni otrzymali.  
Przewodnicząca zapytała, czy są jakieś pytania do powyższej uchwały? 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LXXV/645/2024 – w sprawie zlecenia Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego dotyczącego 
zasadności złożonej skargi na niekonstytucyjne rozpatrzenie wniosków z dnia 08.02.2024 
r. skierowaną do kolegialnych organów władzy publicznej, została przez radę podjęta 
jednogłośnie w brzmieniu stanowiącym załącznik 12  do niniejszego protokołu. 
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i) w sprawie rozpatrzenia petycji; 

 
Projekt uchwały radni otrzymali.  
Przewodnicząca zapytała, czy są jakieś pytania do powyższej uchwały? 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LXXV/646/2024 – w sprawie rozpatrzenia 
petycji, została przez radę podjęta jednogłośnie w brzmieniu stanowiącym załącznik 13                 
do niniejszego protokołu. 
 

j) w sprawie oceny aktualności Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Kadzidło oraz miejscowych 
planów zagospodarowania przestrzennego na terenie gminy. 

 
Projekt uchwały radni otrzymali.  
Przewodnicząca zapytała, czy są jakieś pytania do powyższej uchwały? 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały. 
 
Wynik głosowania: 
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lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LXXV/647/2024 – w sprawie oceny 
aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy Kadzidło oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego na terenie 
gminy, została przez radę podjęta jednogłośnie w brzmieniu stanowiącym załącznik 14  do 
niniejszego protokołu. 
 

k) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej; 
 

Projekt uchwały radni otrzymali.  
Przewodnicząca dodała, że dotyczy to miejscowości Chudek.  
Przewodnicząca zapytała, czy są jakieś pytania do powyższej uchwały? 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 
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lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LXXV/648/2024 – w sprawie wyrażenia zgody 
na nabycie nieruchomości gruntowej, została przez radę podjęta jednogłośnie w brzmieniu 
stanowiącym załącznik 15  do niniejszego protokołu. 
 

l) w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie obrębu Kuczyńskie; 
 

Projekt uchwały radni otrzymali. Przewodnicząca nadmieniła, że ulica będzie nosić 
nazwę Kalny Mostek. 

Przewodnicząca zapytała, czy są jakieś pytania do powyższej uchwały? 
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię    za / przeciw / wstrzymuje się 

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta wstrzymuje się  

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 
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lp. nazwisko i imię    za / przeciw / wstrzymuje się 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł wstrzymuje się 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
 
Wyniki głosowania: 13 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 2 głosy – „wstrzymujące się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LXXV/649/2024 – w sprawie nadania nazwy 
ulicy na terenie obrębu Kuczyńskie, została przez radę podjęta większością głosów w 
brzmieniu stanowiącym załącznik 16  do niniejszego protokołu. 
 

m) w sprawie zmiany Uchwały Nr LIX/482/2023 Rady Gminy Kadzidło                     
z dnia 25 stycznia 2023 roku w sprawie utworzenia Żłobka Gminnego                    
w Kadzidle  i nadania mu statutu. 

 
Projekt uchwały radni otrzymali.  
Przewodnicząca zapytała, czy są jakieś pytania do powyższej uchwały? 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Przewodnicząca zarządziła głosowanie w sprawie podjęcia powyższej uchwały. 
 
Wynik głosowania: 

lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

1. Aptacy                     Stanisław za 

2. Bączek                     Barbara za 

3. Cymek                     Zdzisław za 

4. Duszak                Justyna Marta za 

5. Florek                      Roman za 

6. Gadomski           Paweł Zbigniew za 

7. Gawrych                   Marek za 

8. Kaczyński                 Jan za 

9. Kaczyński                Michał za 

10. Kulasik                    Jan Mirosław za 

11. Majewski                 Paweł za 

12. Pajka                       Marian za 

13. Pawłowska               Katarzyna za 
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lp. nazwisko i imię                      za / przeciw  

14. Prusaczyk               Jerzy za 

15. Szurnicka                 Ewa za 

 
 
Wyniki głosowania: 15 głosów – „za”, 0 głosów – „przeciw” i 0 głosów – „wstrzymujących 
się”. 
Przewodnicząca stwierdziła, że Uchwała Nr LXXV/650/2024 – w sprawie zmiany Uchwały 
Nr LIX/482/2023 Rady Gminy Kadzidło z dnia 25 stycznia 2023 roku w sprawie 
utworzenia Żłobka Gminnego w Kadzidle  i nadania mu statutu, została przez radę 
podjęta jednogłośnie w brzmieniu stanowiącym załącznik 17  do niniejszego protokołu. 
 

Pkt 7. 
 

Sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie międzysesyjnym radni otrzymali              
w materiałach na sesję. Wójt poinformował radnych, że w okresie międzysesyjnym                  
od 12 marca 2024 roku zostało podjętych 13 zarządzeń.  
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca stwierdziła, że sprawozdanie Wójta Gminy o pracach w okresie 
międzysesyjnym  zostało przez radę przyjęte w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 18               
do niniejszego protokołu. 
 

Pkt 8. 
 

Przewodnicząca poinformowała, że w okresie międzysesyjnym Komisja Budżetu i Rozwoju 
Gminy odbyła jedno posiedzenie w dniu 21 marca 2024 roku. Przewodnicząca odczytała treść 
tej informacji. 
Uwag nie zgłoszono. 
Informacja ta stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
 
 

Pkt 9. 
 
Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy Kadzidło za I kwartał 2024 roku radni 
otrzymali w materiałach na sesję. Uwag nie zgłoszono. Przewodnicząca stwierdziła,                       
że sprawozdanie z wykonania uchwał za I kwartał 2024 roku została przez radę przyjęta                         
w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  
 

Pkt 10. 
 
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się w dniu 26 marca 2024 
roku w Zespole Placówek Oświatowych w Dylewie radni otrzymali w materiałach na sesję. 
Uwag nie zgłoszono. Przewodnicząca stwierdziła, że sprawozdanie z posiedzenia Komisji 
Rewizyjnej zostało przez radę przyjęte w brzmieniu stanowiącym załącznik nr 21 do 
niniejszego zarządzenia.  
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Pkt 11. 

 
Sprawy różne. 
Nie zgłoszono spraw różnych. 
 

Pkt 12. 
 
 
Podsumowanie Kadencji 2018-2024. 
 

Rozpoczęto uroczyste podsumowanie Kadencji 2018-2024. Pod przewodnictwem 
Komendanta OSP Zdzisława Parzycha wprowadzono uroczyście sztandar Gminy Kadzidło                  
w asyście sołtysów: Michała Chrostka, Jolanty Brzeziak oraz Anny Skiba. 

Na czele  z chórem Uniwersytetu Trzeciego Wieku odśpiewano Hymn Polski „Jeszcze 
Polska nie zginęła….”. Następnie pod batutą Pani Marii K. Uniwersytet Trzeciego Wieku 
zaprezentował koncert znakomitych pieśni. Głos zabrała Przewodnicząca UTW Pani Barbara 
Pabich, która zwracając się do wszystkich zebranych na Sali nadmieniła kilka zdań                               
o działaniach prowadzonych przez Uniwersytet Trzeciego Wieku oraz serdecznie 
podziękowała Panu Wójtowi i radnym za organizacyjne i finansowe wspieranie                                         
ich działalności.  Na koniec chór zaśpiewał pieśń „Panie modlitwy słów”.  
Przewodnicząca Rady Gminy Barbara Bączek podziękowała Uniwersytetowi Trzeciego 
Wieku za wspaniały koncert, który nagrodzono gromkimi brawami.  
  Głos zabrał Wójt Gminy Kadzidło Dariusz Łukaszewski, który rozpoczął od słów 
przedstawiających piękno naszej gminy. Podsumowanie kadencji 2018 – 2024 przedstawił                              
w dwóch segmentach.  Pierwsza część dotyczyła inwestycji gminnych, na które gmina 
pozyskała blisko 70 mln złotych. Był to wielki trud, który wymagał ogromnej pracy                               
na wykonanie następujących przedsięwzięć: budowa dróg, remont świetlic wiejskich, budowa 
i remont Biblioteki i Centrum Kultury Kurpiowskiej, stołówki przy szkole w Kadzidle, żłobka 
i przedszkola, budowa ujęcia wody w Jazgarce, wodociągów, kanalizacji i wiele innych 
zadań. Dzięki sojusznikom i znakomitym ludziom, przy bardzo małej nadwyżce operacyjnej  
zainwestowano dziesiątki milionów złotych. Wójt w obecności sekretarz Pani Urszuli Rydel                 
i skarbnik Pani Bożeny Grzyb, dyrektorów szkół i instytucji gminnych,  przedstawicieli 
Sołectw Gminy Kadzidło, Ochotniczej Straży Pożarnej, Kół Gospodyń Wiejskich podkreślił, 
że żadna miejscowość ani instytucja nie została pominięta od źródeł finansowania.                          
Do wykonania pozostaje wiele zadań, które przygotowane czekają na realizację w przyszłej 
kadencji, m.in. budowa ujęcia wody w Jazgarce, wodociągu w Siarczej Łące, gdzie została 
już podpisana umowa, wodociągu w Wachu, wiele dróg na które są przygotowane gotowe 
projekty, przebudowa oczyszczali ścieków w Kadzidle oraz punktu segregacji odpadów, 
budowa Skateparku w Dylewie itd. Wójt zaakcentował, że pracownicy Urzędu Gminy                       
w Kadzidle tworzą wspaniały zespół, dzięki któremu Gmina pozyskała ogromne środki                       
na inwestycje i cały czas się rozwija.  
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W drugiej części wypowiedzi Wójt odniósł się do podziału społeczności lokalnej na poziomie 
intencji nawiązując do twórczości m.in. książki Ludwika Bronowskiego pt. „Republika 
przyjaciół” oraz cytując fragment utworu Norwida. Odniósł się także do słów 
wypowiedzianych przez Krzysztofa Czyżewskiego podczas inauguracji Uniwersytetu 
Trzeciego Wieku opowiadając o historii mostu, który został zburzony podczas wojny.                       
Po odbudowaniu go, nie był już to ten sam most. Podkreślił, że najważniejsze są mosty 
niewidzialne, te które łączą ludzkie serca. Wójt podziękował wszystkim bez wyjątku z całego 
serca za wieloletnią współpracę, zbudowanie rzeczywistej wspólnoty i niewidzialnych 
mostów.  
 

Przewodnicząca Rady Gminy Kadzidło Barbara Bączek wraz z Wójtem Gminy 
Kadzidło Dariuszem Łukaszewskim na podsumowanie wspólnej współpracy w kadencji 
2018-2024 wręczyli Radnym Gminy Kadzidło grawertony.  Podziękowania zostały złożone 
także sołtysom, którzy pełnili  funkcję sołtysa w kadencji 2018- 2024. Nagrodzone 
grawertonami zostały również  Skarbnik Urzędu Gminy Pani Bożena Grzyb oraz Sekretarz 
Gminy Kadziło Pani Urszula Rydel.  
Przewodnicząca Barbara Bączek wraz z radnymi Pawłem Gadomskim, Katarzyną 
Pawłowską, Stanisławem Aptacym oraz Markiem Gawrychem w imieniu wszystkich radnych 
podziękowali za wspólną owocną pracę Wójtowi Gminy Kadzidło Panu Dariuszowi 
Łukaszewskiemu. Pan Stanisław Gawrych zagrał na trąbce utwór „Pani modlitwy słów…”,                 
a wszyscy obecni na sesji odśpiewali słowa pieśni.   

Wójtowi Gminy Kadzidło Panu Dariuszowi Łukaszewskiemu zostały złożone 
serdeczne podziękowania od wszystkich sołtysów Gminy Kadzidło, przedstawicieli Kół 
Gospodyń Wiejskich, Prezesa Stowarzyszenia Artystów Kurpiowskich, dyrektorów szkół 
oraz instytucji gminnych, przedstawicieli jednostek Ochotniczej Straży Pożarnej, proboszcza 
Parafii Kadzidło Ks. Ryszarda Kłosińskiego oraz proboszcza Parafii Czarnia Ks. Jana 
Wróbla. Na koniec serdeczne podziękowania w imieniu wszystkich pracowników Urzędu 
Gminy w Kadzidle złożyła sekretarz Gminy Kadzidło Pani Urszula Rydel.  Sekretarz 
podziękowała także Radnym Gminy Kadzidło.  
 Pod przewodnictwem Komendanta OSP Zdzisława Parzycha wyprowadzono 
uroczyście sztandar Gminy Kadzidło.  
 

Pkt 13 . 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji przewodnicząca dokonała zamknięcia 
obrad o godz. 1140. Obrady trwały 1 godzinę i 40 minut. 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
Protokołowała:           Sekretarz obrad:  Przewodnicząca Rady Gminy 
 
Marta Ciak                          Katarzyna Pawłowska  Barbara Bączek 
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Druga cześć wypowiedzi wójta dotyczyła nawiązania do twórczości m.in. do książki Ludwika 
Bronowskiego pt. „Republika przyjaciół” oraz fragmentu utworu Norwida,  która mówi o 
przestrzeganiu pewnych zasad i norm oraz granic, które nie powinny być przekroczone. 
Podział społeczności lokalnej na poziomie intencji podzielił ludzi na wrogów i nie wrogów, 
na złych i dobrych przypisując ich do wybranego grona. Wójt odniósł się też słów 
wypowiedzianych przez Krzysztofa Czyżewskiego podczas inauguracji Uniwersytetu 
Trzeciego Wieku opowiadając o historii mostu, który został zburzony podczas wojny. Po 
odbudowaniu go, nie był już to ten sam most. Podkreślił, że najważniejsze są mosty 
niewidzialne, te które łączą ludzkie serca.  
Wójt podziękował wszystkim bez wyjątku z całego serca za wieloletnią współpracę, za 
zbudowanie rzeczywistej wspólnoty i niewidzialnych mostów.  
 
 
 
 Drugi segment wypowiedzi wójta dotyczył nawiązania do książki Ludwika Bronowskiego pt. 
„Republika przyjaciół”, która wbiła się w pamięć pozostawiając ślad w wyobraźni aż do dnia 
dzisiejszego.  
Wójt dodał, że kiedy zaczynał wójtowanie, to chciał żeby gmina była etyczna, to znaczy że na 
poziomie emocji  możemy się dzielić na poziomie sympatii partyjnych można się dzielić, na 
poziomie wyobrażeń o swojej karierze można się dzielić, na poziomie emocji tak jak dzielimy 
się w domach, rodzinach a republikach przyjaciół oznacza że nikt z nas w żadnych 
okolicznościach nawet wyborczych nie ma prawa dzielić się na poziomie intencji. Podział 
społeczności lokalnej na poziomie intencji oznacza że ona pęka, pozwoliliśmy sobie na 
bardzo bolesny eksperyment który polega na tym że w naszych intencjach dzielimy ludzi na 
wrogów i nie wrogów, dzielimy ludzi na złych i dobrych i przypisujemy swoją obecność do 
wybranego grona ludzi. Kończąc swoją służbę zależało żebyśmy pamiętali wypowiedziane 
słowa, bo na dzień dzisiejszy zostaliśmy podzieleni na poziomie intencji, poszliśmy za 
daleko. Miejmy nadzieję, że kolejne lata i miesiące pozwolą  wrócić wszystkim bez wyjątku 
do pewnej równowagi.  
 Wójt odniósł się  do nadawania w gminie tytułów Honorowych Obywateli oraz do 
słów wypowiedzianych przez Krzysztofa Czyżewskiego podczas inauguracji Uniwersytetu 
Trzeciego Wieku o historii mostu łączących ludzi, który został zburzony podczas wojny. 
Został on odbudowany, ale to nie był już ten most, najważniejsze są mosty niewidzialne, te 
które łączą ludzie serca, to co jest w człowieku najważniejsze. Na koniec Wójt nawiązał do 
utworu Norwida podsumowując pracę ludzi dobrej woli, ludzi szczerych, którzy na poziomie 
intencji nigdy nie unieważnili kogoś innego składając deklaracje że nie odejdzie z tego 
wyznaczonego toru swojej osobowości. Wójt podziękował wszystkim bez wyjątku z całego 
serca za wieloletnią współpracę, za zbudowanie rzeczywistej wspólnoty i niewidzialnych 
mostów.  
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Drugi segment wypowiedzi dotyczył nawiązania do książki Ludwika Bronowskiego  
„Republika przyjaciół”, która wbiła się w pamięć pozostawiając ślad w wyobraźni aż do dnia 
dzisiejszego bo wszystko wydawało się być republiką przyjaciół, bo spotkał mądrych 
szlachetnych ludzi, którzy nie muszą kłamać, manipulować itp., republika przyjaciół tzn. 
spotykają się ludzie którzy od siebie wymagają i mają różne zdania inne pomysły ale 
doskonale wiedzą że nie można przekroczyć granic z uwagi na przedstawione w niej różne 
ludzkie charaktery, która wyraźnie mówi, że nie można przekroczyć pewnych granic. Wójt 
dodał, że kiedy zaczynał wójtowanie to chciał żeby gmina była etyczna, to znaczy że na 
poziomie emocji  możemy się dzielić na poziomie sympatii partyjnych można się dzielić, na 
poziomie wyobrażeń o swojej karierze można się dzielić, na poziomie emocji tak jak dzielimy 
się w domach , rodzinach a republikach przyjaciół oznacza że nikt z nas w żadnych 
okolicznościach nawet wyborczych nie ma prawa dzielić się na poziomie intencji. Podział 
społeczności lokalnej na poziomie intencji oznacza że ona pęka, pozwoliliśmy sobie na 
bardzo bolesny eksperyment który polega na tym że w naszych intencjach dzielimy ludzi na 
wrogów i nie wrogów, dzielimy ludzi na złych i dobrych i przypisujemy swoją obecność do 
wybranego grona ludzi. Kończąc swoją służbę zależało żebyśmy pamiętali wypowiedziane 
słowa, bo na dzień dzisiejszy zostaliśmy podzieleni na poziomie intencji, poszliśmy za 
daleko. Miejmy nadzieję, że kolejne lata i miesiące pozwolą  wrócić wszystkim bez wyjątku 
do pewnej równowagi 
 Wójt nawiązał do nadawania w gminie tytułów Honorowych Obywateli oraz do słów 
wypowiedzianych przez Krzysztofa Czyżewskiego podczas inauguracji Uniwersytetu 
Trzeciego Wieku o historii mostu łączących ludzi, który został zburzony podczas wojny. 
Został on odbudowany, ale to nie był już ten most, najważniejsze są mosty niewidzialne, te 
które łączą ludzie serca, to co jest w człowieku najważniejsze. Na koniec Wójt nawiązał do 
utworu Norwida podsumowując pracę ludzi dobrej woli, ludzi szczerych, którzy na poziomie 
intencji nigdy nie unieważnili kogoś innego składając deklaracje że nie odejdzie z tego 
wyznaczonego toru swojej osobowości. Wójt podziękował wszystkim bez wyjątku z całego 
serca za wieloletnią współpracę, za zbudowanie rzeczywistej wspólnoty i niewidzialnych 
mostów.  
 


